



Spécialités chimiques - Specialty Chemicals

## Fiche technique - Technical Specifications

DISTRIBUTION – FABRICATION – FORMULATION SUR DEMANDE  
DISTRIBUTION – MANUFACTURING – CUSTOM BLENDING

# CRYSTALEX-BLEU

**NETTOYEUR À VITRES CONCENTRÉ**  
**GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS**

### DESCRIPTION

**CRYSTALEX-BLEU** est formulé spécialement de détergents puissants dans une base d'alcool pour dissoudre la saleté rapidement et efficacement. Laisse les vitres et les miroirs brillants de propreté et sans aucune rayure. Sans acide il n'endommagera pas les garnitures ou les fenêtres.

### UTILISATION

Utiliser **CRYSTALEX-BLEU** sur vitres et miroirs à l'intérieur aussi bien qu'à l'extérieur. Peut être utilisé sur les étalages d'expositions, dessus de comptoirs, éviers, baignoires et autres surfaces de porcelaine, tuiles, cabinets métalliques, aluminium, acier inoxydable et chrome.

### MODE D'EMPLOI

Vaporiser le produit sur la surface à nettoyer, utiliser un linge propre ou une serviette de papier et frotter sans forcer.

### DILUTION RECOMMANDÉE

Dilution minimale: ajouter une portion de **CRYSTALEX-BLEU** dans 4 portions d'eau.

### PREMIERS SOINS

**Contact avec les yeux:** Rincer à grande eau pour un minimum de 15 minutes. Si l'irritation persiste consulter un médecin.

**Contact avec la peau:** Peut provoquer des irritations.

**Inhalation:** Peut provoquer des nausées. Utiliser dans un endroit bien ventilé.

**Ingestion: NE PAS FAIRE VOMIR.** Rincer la bouche avec beaucoup d'eau. Puis, boire un verre d'eau. OBTENIR DE L'ASSISTANCE MEDICALE IMMEDIATEMENT

**CONCENTRATED GLASS CLEANER**  
**KEEP FROM THE REACH OF CHILDREN**

### DESCRIPTION

**CRYSTALEX-BLEU** is specially formulated of powerful detergents in an alcoholic base. Dissolves smudges, oil dirt, etc. rapidly and efficiently leaves glass and mirrors shining from cleanliness, without any streak left. Contains no acids to scratch glass surfaces or damage adjoining surfaces of vinyl, paint, fabric or plastic.

### WHERE TO USE

Use **CRYSTALEX-BLEU** on all types of glass and mirrors, indoors and outdoors. It can be used also on exhibition stands, counters, sinks, baths and other porcelain surfaces, metallic cabinets, aluminum, stainless steel, chrome.

### HOW TO USE

Vaporize the product on surface to be cleaned, use a clean towel or a napkin and rub without forcing.

### RECOMMENDED DILUTION

Minimum dilution: add 1 part of **CRYSTALEX-BLEU** in 4 parts of water.

### FIRST AID

**Contact with eyes:** flush with plenty of water for about 15 minutes. If irritation persists consult a physician.

**Skin contact:** May cause light skin irritation.

**Inhalation:** may cause nausea. Use into a well ventilated area.

**Ingestion: DO NOT INDUCE VOMITTING.** Rinse mouth with plenty of water, and drink large amount of water. GET IMMEDIATE MEDICAL ATTENTION

LES RENSEIGNEMENTS CI-DESSUS SONT VRAIS ET PRÉCIS AU MEILLEUR DE NOTRE CONNAISSANCE. TOUTES LES RECOMMANDATIONS OU SUGGESTIONS SONT FAITES SANS AUCUNE GARANTIE, VU QUE LES CIRCONSTANCES ET CONDITIONS SONT HORS DE NOTRE CONTRÔLE.

THE INFORMATION CONTAINED HEREIN IS TRUE AND ACCURATE TO THE BEST OF OUR KNOWLEDGE. ANY RECOMMENDATIONS OR SUGGESTIONS ARE MADE WITHOUT WARRANTY OR GUARANTEE, SINCE THE CONDITIONS AND CIRCUMSTANCES OF USE ARE BEYOND OUR CONTROL.

**Mégalab Inc.**

905 Michelin  
Laval, QC H7L 5B6

Tel: 450 663-1100 | 800 361-3605  
Fax: 450 663-1117 | info@megalab.ca